
  
 

Zápis ze zasedání Rady pro vnitřní hodnocení UHK  

konaného dne 15. prosince 2022 

Přítomní: prof. PhDr. Marek Franěk, CSc., Ph.D., doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc., 
prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., doc. Ing. Miroslav Lísa, Ph.D., doc. RNDr. Jaroslava Mikulecká, CSc., 
prof. PhDr. Dana Musilová, CSc., PhDr. Dana Soušková, Ph.D., doc. PhDr. Jana Vojtíšková, Ph.D. 
 
Omluveni: Bc. Denis Hác, Mgr. art. Mária Hromadová, ArtD., prof. RNDr. Eva Milková, Ph.D., 
doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
 
Nepřítomní: - 
 
Přizvaní: doc. Ing. Mgr. Petra Marešová, Ph.D., Mgr. Leona Stašová, Ph.D., doc. Ing. Filip 
Malý, Ph.D., k bodům 2.1 a 2.2, PhDr. Tomáš Hradecký, Ph.D., k bodům 2.3, 2.4, 2.5, 3.1, 3.2 a 4.1, 
doc. PhDr. Veronika Středová, Ph.D., k bodu 2.3, doc. Mgr. Martin Paleček, Ph.D., k bodu 2.4, 
PhDr. Miroslav Joukl, Ph.D., k bodu 2.5, doc. PhDr. Michal Musílek, Ph.D., k bodům 4.2, 4.3 a 4.4. 
 
Předsedající: prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D. 
 
Průběh zasedání 
 
1. Zahájení  
 
Předsedající prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., zahájil ve 14:00 jednání a přivítal přítomné. Vysvětlil 
důvody pro svolání mimořádného zasedání RVH.  
Vedením dalších bodů zasedání byla předsedajícím pověřena doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc. 
 
Zasedání bylo svoláno s následujícím programem:  
1. Zahájení 
2. Žádosti o akreditaci studijního programu 
3. Informace o změnách v akreditovaných studijních programech 
4. Věcné záměry předložit žádost o akreditaci studijního programu 
5. Zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty za letní semestr akademického 
roku 2021/2022 
6. Zpětná vazba od účastníků programů celoživotního vzdělávání 
7. Hodnoticí zpráva (v rámci Institutional Evaluation Programme)  
8. Soubor doporučení Mezinárodní poradní komise 
9. Různé 
 
K navrženému programu nebyly předloženy doplňovací ani pozměňovací návrhy. 
Program zasedání byl předložen ke schválení. 
Přítomni (P): 8 
Kvorum pro přijetí usnesení (K): 7 
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Program zasedání byl schválen. 
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2. Žádosti o akreditaci studijního programu  
 
Bod jednání uvedla doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc. Na zasedání byly předloženy akreditační 
žádosti Fakulty informatiky a managementu (FIM) a Filozofické fakulty (FF). 
 
2.1 Žádost o udělení akreditace navazujícímu magisterskému studijnímu programu Aplikovaná 
informatika (prezenční a kombinovaná forma studia) 
 
Standardní doba studia jsou 2 roky, jazyk studia český, jedná se o akademicky zaměřený studijní 
program. Žádost o udělení akreditace prezentoval doc. Ing. Filip Malý, Ph.D., garant studijního 
programu. 
 
Následovala rozprava.  
 
Usnesení RVH 
RVH schvaluje žádost Fakulty informatiky a managementu o udělení akreditace navazujícímu 
magisterskému studijnímu programu Aplikovaná informatika, prezenční a kombinovaná forma 
studia, jazyk studia český. RVH doporučuje zapracovat drobné připomínky formálního charakteru, 
které vzešly z projednávání žádosti. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
2.2 Žádost o udělení akreditace navazujícímu magisterskému studijnímu programu Applied 
Informatics (prezenční forma studia) 
 
Standardní doba studia jsou 2 roky, jazyk studia anglický, jedná se o akademicky zaměřený 
studijní program. Žádost o udělení akreditace prezentoval doc. Ing. Filip Malý, Ph.D., garant 
studijního programu. 
 
Následovala rozprava.  
 
Usnesení RVH 
RVH schvaluje žádost Fakulty informatiky a managementu o udělení akreditace navazujícímu 
magisterskému studijnímu programu Applied Informatics, prezenční forma studia, jazyk studia 
anglický. RVH doporučuje zapracovat drobné připomínky formálního charakteru, které vzešly 
z projednávání žádosti.  
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
2.3 Žádost o prodloužení platnosti akreditace bakalářského studijního programu Historie se 
zaměřením na vzdělávání (prezenční forma studia) 
 
Standardní doba studia jsou 3 roky, jazyk studia český, jedná se o akademicky zaměřený studijní 
program. Žádost o prodloužení platnosti akreditace prezentovala doc. PhDr. Veronika 
Středová, Ph.D., garantka studijního programu, za přítomnosti PhDr. Tomáše Hradeckého, Ph.D., 
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proděkana FF pro studijní záležitosti a vzdělávací činnost. Zaměřila se zejména na představení 
změn ve studijním programu a jeho personálním zabezpečení. 
 
Následovala rozprava.  
 
Usnesení RVH 
RVH schvaluje žádost Filozofické fakulty o prodloužení platnosti akreditace bakalářského 
studijního programu Historie se zaměřením na vzdělávání, prezenční forma studia, jazyk studia 
český. RVH doporučuje zapracovat drobné připomínky formálního charakteru, které vzešly 
z projednávání žádosti. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
2.4 Žádost o prodloužení platnosti akreditace bakalářského studijního programu Společenské 
vědy se zaměřením na vzdělávání (prezenční forma studia) 
 
Standardní doba studia jsou 3 roky, jazyk studia český, jedná se o akademicky zaměřený studijní 
program. Žádost o prodloužení platnosti akreditace prezentoval doc. Mgr. Martin Paleček, Ph.D., 
garant studijního programu, za přítomnosti PhDr. Tomáše Hradeckého, Ph.D., proděkana FF pro 
studijní záležitosti a vzdělávací činnost. Vysvětlil obsahovou koncepci studijního programu 
a také změny ve studijním programu, včetně změn v personálním zabezpečení.  
 
Následovala rozprava.  
 
Usnesení RVH 
RVH schvaluje žádost Filozofické fakulty o prodloužení platnosti akreditace bakalářského 
studijního programu Společenské vědy se zaměřením na vzdělávání, prezenční forma studia, jazyk 
studia český. RVH doporučuje zapracovat připomínky, které vzešly z projednávání žádosti.  
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
2.5 Žádost o prodloužení platnosti akreditace bakalářského studijního programu Sociologie 
(prezenční forma studia) 
 
Standardní doba studia jsou 3 roky, jazyk studia český, jedná se o akademicky zaměřený studijní 
program. Žádost o prodloužení platnosti akreditace prezentoval PhDr. Miroslav Joukl, Ph.D., 
vedoucí katedry sociologie, za přítomnosti PhDr. Tomáše Hradeckého, Ph.D., proděkana FF pro 
studijní záležitosti a vzdělávací činnost. Vysvětlil zejména okolnosti předkládání této akreditační 
žádosti a změny v personálním zabezpečení studijního programu. Doplnil jej dr. Hradecký, který 
představil odbornost nové garantky studijního programu.  
 
Následovala rozprava.  
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Usnesení RVH 
RVH schvaluje žádost Filozofické fakulty o prodloužení platnosti akreditace bakalářského 
studijního programu Sociologie, prezenční forma studia, jazyk studia český. RVH doporučuje 
zapracovat drobné připomínky formálního charakteru, které vzešly z projednávání žádosti. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
3. Informace o změnách v akreditovaných studijních programech 
 
Bod jednání uvedla doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc. Na zasedání byly předloženy informace 
o změnách v uskutečňování akreditovaných studijních programů FF. 
 
3.1 Informace o změně garanta navazujícího magisterského studijního oboru Sociální práce, 
studijní program Sociální politika a sociální práce 
 
Informaci prezentoval PhDr. Tomáš Hradecký, Ph.D., proděkan FF pro studijní záležitosti 
a vzdělávací činnost, představil důvod pro změnu garantky studijního oboru a novou garantku. 
Uvedl, že se jedná o studijní obor, do nějž již nejsou přijímáni studující. 
 
Následovala rozprava. 
 
Usnesení RVH 
RVH projednala změnu v osobě garantky navazujícího magisterského studijního oboru Filozofické 
fakulty Sociální práce ve studijním programu Sociální politika a sociální práce. Novou garantkou 
tohoto studijního oboru bude doc. MUDr. Alena Vosečková, CSc. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
3.2 Informace o dodatku k dohodě o spolupráci s Univerzitou Konštantína Filozofa v Nitře pro 
navazující magisterský studijní program Historie  
 
Informaci prezentoval PhDr. Tomáš Hradecký, Ph.D., proděkan FF pro studijní záležitosti 
a vzdělávací činnost. Vysvětlil důvody pro uzavření dodatku ke smlouvě o spolupráci se 
zahraniční partnerskou univerzitou.  
 
Následovala rozprava. 
 
Usnesení RVH 
RVH projednala změnu při uskutečňování navazujícího magisterského studijního programu 
Filozofické fakulty Historie ve spolupráci s Univerzitou Konštantína Filozofa v Nitře, Slovensko. 
Změna spočívá v uzavření dodatku k dohodě o spolupráci se zahraniční vysokou školou. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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4. Věcné záměry předložit žádost o akreditaci studijního programu 
 
Bod jednání uvedla doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc. Na zasedání byly předloženy věcné 
záměry FF a Přírodovědecké fakulty (PřF). 
 
4.1 Věcné záměry předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace doktorských studijních 
programů Politologie a Political Science 
 
Věcné záměry prezentoval PhDr. Tomáš Hradecký, Ph.D., proděkan FF pro studijní záležitosti 
a vzdělávací činnost. Vysvětlil, že nyní jsou programy akreditovány jako programy se 
specializacemi, což se v žádosti o prodloužení platnosti akreditace změní. 
 
Následovala rozprava. 
 
Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr FF předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace doktorského 
studijního programu Politologie, prezenční a kombinovaná forma studia, jazyk studia český. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr FF předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace doktorského 
studijního programu Political Science, prezenční forma studia, a o rozšíření akreditace 
o kombinovanou formu studia, jazyk studia anglický. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
  
4.2 Věcné záměry předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace bakalářských studijních 
programů Chemie a Chemistry 
 
Věcné záměry prezentoval doc. Ing. Miroslav Lísa, Ph.D., garant studijních programů. 
 
Následovala rozprava.  
 
Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr PřF předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace bakalářského 
studijního programu Chemie, prezenční forma studia, jazyk studia český.  
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 7, proti: 0, zdržel/a se: 1 
Usnesení bylo schváleno. 
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Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr PřF předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace bakalářského 
studijního programu Chemistry, prezenční forma studia, jazyk studia anglický. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 7, proti: 0, zdržel/a se: 1 
Usnesení bylo schváleno. 
 
4.3 Věcné záměry předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace navazujících magisterských 
studijních programů Chemie a Chemistry 
 
Věcné záměry prezentoval doc. Ing. Miroslav Lísa, Ph.D., člen RVH působící na katedře chemie. 
 
Následovala rozprava. 
 
Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr PřF předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace navazujícího 
magisterského studijního programu Chemie, prezenční forma studia, jazyk studia český. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 7, proti: 0, zdržel/a se: 1 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr PřF předložit žádost o prodloužení platnosti akreditace navazujícího 
magisterského studijního programu Chemistry, prezenční forma studia, jazyk studia anglický. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 7, proti: 0, zdržel/a se: 1 
Usnesení bylo schváleno. 
 
4.4 Věcné záměry předložit žádost o akreditaci bakalářských studijních programů Aplikovaná 
fyzika a Applied Physics  
 
Věcné záměry prezentoval doc. PhDr. Michal Musílek, Ph.D., proděkan PřF pro vzdělávání 
a vnitřní vztahy, který se zasedání zúčastnil online prostřednictvím videohovoru. 
 
Následovala rozprava. 
 
Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr PřF předložit žádost o akreditaci bakalářského studijního programu 
Aplikovaná fyzika, prezenční a kombinovaná forma studia, jazyk studia český. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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Usnesení RVH 
RVH schválila věcný záměr PřF předložit žádost o akreditaci bakalářského studijního programu 
Applied Physics, prezenční a kombinovaná forma studia, jazyk studia anglický. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
5. Zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty za letní semestr 
akademického roku 2021/2022 
 
Zpráva shrnuje výsledky hodnocení výuky předmětů studenty bakalářských a magisterských 
studijních programů v letním semestru akademického roku 2021/2022. Zpráva je RVH 
předkládána v souladu s výnosem rektora č. 6/2021.  
 
Prezentací výsledků byla doc. Ing. Mgr. Petrou Marešovou, Ph.D., prorektorkou pro studium 
a spolupráci s praxí, pověřena Mgr. Pavla Dočekalová, Ph.D., z oddělení kvality a strategie. 
 
Následovala rozprava. 
 
Usnesení RVH 
RVH vzala na vědomí zprávu o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty za období 
letního semestru akademického roku 2021/22.   
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
6. Zpětná vazba od účastníků programů celoživotního vzdělávání 
 
Bod uvedla doc. Ing. Mgr. Petra Marešová, Ph.D., prorektorka pro studium a spolupráci s praxí, 
která pověřila předáním dalších informací Mgr. Pavlu Dočekalovou, Ph.D., z oddělení kvality 
a strategie. Členky a členové RVH byli seznámeni s navrženým systémem získávání zpětné vazby 
od účastníků programů celoživotního vzdělávání, včetně podoby dotazníku. 
 
Následovala rozprava.   
 
Usnesení RVH 
RVH vzala na vědomí navržený způsob získávání zpětné vazby od účastníků programů CŽV na 
UHK.  
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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7. Hodnoticí zpráva (v rámci Institutional Evaluation Programme)  
 
Prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., představil hlavní informace k výsledkům mezinárodního hodnocení, 
které se uskutečnilo v rámci Institutional Evaluation Programme (IEP) spjatého s European 
University Association (EUA). Vysvětlil, jak bude univerzita dále postupovat ve věci implementace 
doporučení. Pověřil Mgr. Pavlu Dočekalovou, Ph.D., z oddělení kvality a strategie, aby 
prezentovala hlavní doporučení hodnotitelů.  
 
Následovala rozprava.   
 
Usnesení RVH 
RVH vzala na vědomí hodnoticí zprávu se souborem doporučení – Evaluation report IEP EUA 
sestavenou v červnu 2022. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
8. Soubor doporučení Mezinárodní poradní komise 
 
Mgr. Leona Stašová, Ph.D., prorektorka pro zahraniční vztahy, informovala o tom, jaká 
doporučení zazněla na zasedáních Mezinárodní poradní komise (MPK), která je poradním 
orgánem rektora a byla zřízena v roce 2020.  
 
Následovala rozprava.   
 
Usnesení RVH 
RVH vzala na vědomí doporučení Mezinárodní poradní komise. 
P: 8 
K: 7  
Výsledky hlasování:  

pro: 8, proti: 0, zdržel/a se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
9. Různé 
 
Mgr. Pavla Dočekalová, Ph.D., sdělila úvodní informace ke zprávě o vnitřním hodnocení, jež bude 
zpracovávána počátkem roku 2023. Dále zmínila platnost a účinnost nového Akreditačního řádu 
UHK, který mj. upravuje podávání věcných záměrů akreditace. 
 
Prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., informoval o jmenování nového prorektora pro strategii a rozvoj. 
 
Další zasedání RVH se uskuteční ve středu 18. ledna 2023 od 14:00. 
 
Předsedající ukončil zasedání a všem přítomným popřál pěkné Vánoce a šťastný nový rok. 
 
 
Zapsala: Mgr. Pavla Dočekalová, Ph.D. 
Zápis ověřil: prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D. 


